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"İki yıldır bu anı bekliyordum"

Ankara 4. Ağır Ceza Mahkemesi'nde görülen Akıncı davasında bugün 15
Temmuz'da derdest edilen bazı eski üst düzey havacı komutanlar müşteki
sıfatıyla ifade verecek...

Ankara 4. Ağır Ceza Mahkemesi'nde görülen Akıncı davasında bugün 15 Temmuz'da derdest edilen bazı eski üst düzey
havacı komutanlar müşteki sıfatıyla ifade verecek.

Bugün mevcut Hava Kuvvetleri Komutanı Orgeneral Hasan Küçükakyüz'ün de dinlenmesi bekleniyordu. Ancak duruşmanın
başlangıcında Mahkeme Başkanı Selfet Giray, Küçükakyüz'ün mazeret bildirdiğini söyledi.

"BÖYLE BİR TALİMAT VERMEM SÖZ KONUSU OLAMAZ"

Bugünkü duruşmada ilk olarak Hava Kuvvetleri eski Komutanı Abidin Ünal'ın dinlenmesine başlandı. Ünal, 15 Temmuz'da
yaşananlara dair daha önceki ifadelerini tekrarlarken, "Sanıkların yoğun inkar ve iftiralarına şahit olmaktayız. Yeri
geldikçe bunlara da değineceğim. Mesela güya Yalova'ya gidişim plansızmış. Buradaki öğrenciler için, 'bu çocukları
yormayın, akşam yorulacaklar' demişim. Kamp ziyareti 1 hafta önce planlanmıştı. Ayrıca öğrenciler için böyle bir talimat
vermem söz konusu olamaz. Yalan ve iftiraların rekor kırmış olduğunu görüyoruz. Veysel Kavak'ın o gece benimle
sürekli görüştüğünü söylemesi de bu iftiralardandır. Bu iftiranın Genelkurmay çatı davasındaki ifademden sonra
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uyduruldugu da dikkate alınmalıdır" dedi.

Ünal, şöyle devam etti:

"Güya timlerin deniz klübüne gelmesini istemişim, götürülecekler ve bırakılacakların listesini de ben vermişim. İftiradır.
Haklarında iftira suçundan yasal takibat sürdürülmektedir. Beni Akıncı'ya götürecekleri helikoptere bindiğimde kokpitte
beni öğlen getiren ekibin olduğunu görünce, 'iyi uçuşlar' dedim, ama iddia edildiği gibi Akıncı'ya gidiş talimatı vermem
söz konusu değildir."

"YALAN SÖYLÜYOR..."

Ünal 1 saat süren beyanını, "Sanıklardan şikayetçiyim. Davaya katılan sıfatıyla katılmak istiyorum" diye tamamladı. Ünal,
Başkan Giray'ın soruları üzerine hava sahasının kapatılması konusunda Genelkurmay'dan kendisini arayan olmadığını,
sonrasında kendisinin iki kez Genelkurmay Başkanını aradığını, ama dönüş olmadığını söyledi.

Yine Başkan Giray'ın soruları üzerine Ünal, gelen timin ilk telefonlarını toplama teşebbüsünün yarım kaldığını, bu arada özel
telefonunun pin koduna geçtiğini, bu yüzden hep resmi telefonunu kullandığını anlattı. Gelen timin başındaki binbaşıyla
görüşmesine dair 20 dakikalık görüntünün kayıp olduğunu, bulamadığını vurgulayan Ünal, bu time, "Kelepçeye gerek yok"
gibi bir şey söylemediğini bildirdi. Bunun üzerine sanıklardan birisinin, "Yalan söylüyor" dediği duyuldu. Başkan Giray da,
"Konuştuğu tespit edilen kişiler çıkarılacak" uyarısında bulundu.

Geçmiş celselerde bir sanık, Ünal'ın Akıncı'dayken dönemin Genelkurmay Başkanı Hulusi Akar'la kameriyede görüştüğünü
öne sürmüştü. Ünal, bu iddiaya, "Bu tam bir saçmalık, iftira. Akıl havsala ötesi bir şey. Tamamen uydurma" karşılığını
verdi.

"KİMDEN EMİR ALDIKLARINI SORDUM"

Başkan Giray'ın soruları üzerine Ünal, YAŞ öncesi FETÖ'cüler hakkında yaptığı çalışmayı anlatırken, şunları söyledi:

"Hazırlıkları ilgili bakanlara teslim ettik. Muhtemelen o bilgilere nüfuz ettiler. Ben son taslağı 13 Temmuz'da teslim
etmiştim. Yaptığımız çalışmada yer alan isimlerin darbeye katıldığını gördük. Zaten o gece beni 'Ne oluyor?' diye arayan
eski komutanlarımıza, bunun paralel yapının oyunu olabileceğini net olarak ifade ettim."

Başkandan  sonra sanık avukatları, Ünal'a soru yöneltti. Bir avukat, gelen timlere, "Beni nereye götürüyorsunuz?" diye
sormamasına dikkat çekip, "Özür dilerim, bir astsubay odanıza giriyor. S..... çık dışarı demeniz gerekmez mi?" ifadelerini
kullanınca, Başkan Giray, avukatı uyardı. Avukat, sözünün başında "özür dilediğini" kaydetti. Başkan Giray, "Demeniz bir
şey değiştirmez" diye tepki gösterdi.

Ünal ise avukata, "Gelenlere kimden emir aldıklarını sordum. 'Çıkın' diye bağırdım. İkinci ekibin başındaki kişiyle
konuşmaya çalıştim" karşılığını verdi. Bir başka avukat da götürülürken, gayet sakin olduğunu hatırlatınca Ünal, "Beni
götürenler silahlı. Onlarla bilek güreşi yapmam mı bekleniyor?" dedi.

Bir başka avukat, Ünal'ın ifadelerinin neden sürekli değiştiği, herkes kelepçelenirken, kendisinin neden kelepçelenmediği gibi
konuların "bilek güreşi" benzetmesiyle açıklanamayacağını savununca Ünal'ın avukatı, "ajite ediyor" diye müdahale etti.
Başkan Giray da bu soruları kabul etmediğini bildirdi. Sanıklar, "Ooooo!.." diye tepki gösterdi.

Ünal, bir başka avukatın soruları üzerine kendisini derdest edenlerin üstünü aramadığını ve yanında silah olmadığını
açıkladı.

Ünal, Akın Öztürk'le görüntülerine dair bir soruyu cevaplandırırken, "O görüntüler Meclis'e, basın mensuplarına servis edildi.
Herkesin tüm kamera görüntüleri, telefon kayıtları her şey ortaya çıksın. Akıncı'yı avucumun içi gibi bilmem, ama tüm
filolarda kamera olur" dedi.

"AKIN ÖZTÜRK'ÜN ADI ÇOKÇA GEÇTİ"

Duruşmanın saat 14.00'te başlayan öğleden sonraki bölümünde Abidin Ünal'ın beyanlarına alınmasına devam edildi.

İlk soruyu Akın Öztürk ve İsmail Keskin'in Avukat Hicabi Durmuş yöneltirken, Başkan Giray, Akın Öztürk'ün bu davanın
sanığı olmadığını, bu yüzden İsmail Keskin yönünden soru sormasını istedi. Av. Durmuş, "Akın Öztürk'ün adı çokça geçti"
diyerek, Ünal'ın Akın Öztürk'le ilgili basın açıklamasına hiçbir katkısı olmadığını söylemesine karşın Mehmet Şanver'in farklı
şeyler anlattığını belirtip, "Siz mi, Şanver mi doğru söylüyor?" sorusunu yöneltti. Ünal, "Sorunun tarzı nedeniyle bunu
cevaplamamam gerekiyor. Daha önceki beyanlarım  geçerlidir" karşılığını verdi. Av. Durmuş'un diğer sorusu, "Akın
Öztürk'ün bilek güreşi sertifikası mı vardı, bilek güreşi yapabilecek durumda mıydı ki, Akıncı Üssü'ne gitmesini istediniz?"
oldu. Ünal, "Cevap vermiyorum" dedi.  

"O GECE BİLDİĞİMİZ TSK YOK, İHANET VARDI"

Av. Güler Kaya, sanıklardan Akın Öztürk'ün koruma astsubayı ve eşi olan Can Kaya ile ilgili sorular yöneltirken ilginç
diyaloglar yaşandı. Av. Kaya öncelikle salonda arkasında oturanların kimler olduğunu sordu. Ünal'ın "Korumalarım" cevabı



üzerine Av. Kaya, "Salonda güvenlik sorunu olduğunu mu düşünüyorsunuz?" dedikten sonra eşinin, kendisinin talimatı
üzerine Akıncı'ya gittiğini anlatıp, bu gidişte kendisinin sorumluluğunun da bulunup bulunmadığını sordu. Akin Öztürk
emrinde olmadığı için, emir değil ricada bulunduğunu kaydeden Ünal şunları söyledi:

"Akın Öztürk'ün Akıncı'ya gidişi benim telefonum üzerine mi, benden önceki 7 görüşme üzerine mi oldu bilmiyorum.
Koruması da gitmiştir. Sadece görevini yapmış birı olarak değerlendiririm."

Eşinin bu yüzden 26 aydır tutuklu olduğunu vurgulayan Av. Kaya'nın bir diğer sorusu şu oldu: 

"Hulusi Akar'ın bulunduğu ortamda makam odasının önünde bekliyorlar. Ne olduğu anlaşılamamış. Eşimin o gece bir
silahı var. Bu durumda deve güreşi mi yapmalıydı veya silahını çekip, 'siz darbe mi yapıyorsunuz?' mu diyecekti."

Ünal bu soruyu şöyle cevapladı:

"Eğer darbeyi gördüyse, en fazla yapabileceği firar etmektir."

Av. Kaya bu cevaba, "Demek o gece bildiğimiz, başımızı rahatça yastığa koymamızı sağlayan TSK yokmuş. O gece sizin
engel olamadığınız bombalar bir yere düşerken, meğer bizim ocağımıza düşüyormuş" sözleriyle tepki gösterdi. Araya
giren Başkan Giray, mahkemeye yönelik hususların müştekiye sorulmasının anlamı olmadığı uyarısında bulundu. Av. Kaya,
son olarak şunu sordu:

"Eğer ki, 10 yaşımdaki kızım bana, 'sen nasıl avukatsın ki 2 yıldır babamı getiremiyorsun' diyorsa, 46 yıllık bir komutanın
bu sorulara cevap vermesi gerektiğini düşünüyorum. Siz o gece titrinize yakışır şekilde önlemlerinizi aldığınızı düşünüyor
musunuz?" Abidin Ünal, "Evet aldım. O gece bildiğimiz TSK yok, ihanet vardı" dedi.

Sanıklardan İdris Aksoy'un Avukatının bir sorusu üzerine ise Ünal, Aksoy'dan şikayetçi olmadığını bildirdi. Bazı sanıklar
Avukatı Ayten İzmirli'nin, "Neden bir Hava Kuvvetleri Komutanı gibi davranmadınız? Bu kadar askerinizin
yargılanmasından hiç hicap duymuyor musunuz?" şeklindeki soruları Ünal'ın yanısıra Mahkeme Başkanının da tepkisine
yol açtı. Av. İzmirli'nin MİT Müsteşarının istihbaratına dair bir sorusu üzerine ise Ünal, "Bana bildirilmesini elbette arzu
ederdim. Ama öyle takdir edilmiş" dedi.

"BU TAM BİR İHANETTİR"

Avukat Ertuğrul Cem Cihan'ın soruları üzerine darbecilerin darbenin başarısı için kendisini ikna etmeye çalışmadığını, ayrıca
Adil Öksüz ve diğer sivil imamların hiçbirisini tanımadığını, isimlerini daha duymadığını belirten Ünal, FETÖ'cü imamlar
hakkında da kendisine ulaşan bir bilgi olmadığını açıkladı. Avukat Cihan'ın, "15 Temmuz'dan sonra diğer cemaatler
Süleymancılar, Hakyolcular, Menzilcilere ilişkin olarak istihbarattan bilgi ve tasfiyelerine yönelik bir çalışma geldi mi?"
şeklindeki sorusunu da Ünal, "Hayır, gelmedi. Bu tamamıyla kendi hassasiyetlerimizle yürüttüğümüz çalışmalar" diye
cevaplandırdı.

Cumhurbaşkanlığı Avukatı Hüseyin Aydın da şu dikkat çekici soruları yöneltti: "Bir Hava Kuvvetleri Komutanı olarak bu
ölçüde bir ihanet aklınızın ucundan geçti mi? Bu pilotlara  yıllarca vatan sevgisini aşılamış olmanıza rağmen bu tablonun
izahı nedir?"

Ünal, şunları söyledi:

"Kesinlikle böyle bir ihanet aklımın ucundan geçmedi. Bu tam bir ihanettir. Bunu ancak biat kültürüne dayalı, başka yere biat
etmiş insanların yapabileceği faaliyettir."

Avukatlardan sonra sanıkların sorularına geçildi. Kursiyer teğmen Abdullah Emre Sandık, biat edilen bir sivilden değil,
üniformalı amirlerinden emir aldıklarını, cep telefonlarının toplanıp, "terörle mücadele harekatı var" denildiğini anlatıp,
şöyle konuştu:

"Ertesi sabah sizinle karşılaştık. Tuvaletten çıkmıştınız, elleriniz ıslaktı. Bana 'günaydın' dediniz, ben de 'sağolun' deyip,
gazinoya yürüdüm. Bunun dışında bir temasımız oldu mu? Derdestle suçlanıyorum, sizi derdest ettim mi?"

Sonrasında şu diyaloglar yaşandı:

Ünal: Hayır.

Yıldız: O sabah beni niye uyarmadınız?

Ünal: Geçmiş olsun o saatten sonra. Neyi uyaracaksın? Kim kimdir, nedir bilmiyorsun.

Yıldız: Benim yaşımın iki katı tecrübeniz var. Siz bile anlamamışsınız, benim anlamama imkan var mı?

Ünal: Sen bana sordun mu?

Yıldız: Ben Orgenerale çıkıp da burada ne yapıyorsun deme durumum var mı?

Başkan Giray: Sen benim durumumu anladın mi, ben senin durumunu anladım mı muhabbetlerinin dosyamıza katkısı yok.
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Akıncı davası 15 Temmuz Darbe Girişimi Ankara arşiv

Yıldız: Ben 2 yıldır bu anı bekliyorum.

Sanıkların yoğun ve uzun soruları nedeniyle Abidin Ünal'ın beyanının tamamlanamayacağı anlaşılınca, saat 21.00'de 
Başkan Selfet Giray son bir sanığa söz vereceğini ve duruşmayı sonlandıracağını bildirince sanıklar tepki gösterdi. Başkan
Giray da, "Ben ne yapabilirim? Fiziki olarak buraya kadar. Dayanabildiğim kadar dayandım. Ne yapacaksanız?
Dayanamıyorum. Allah Allah insanız biz de. Kan şekerim devam etmiyor. Bayılayım mı burada" diyerek, bugünkü celseyi
sona erdirdi.
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